
QUICK START GUIDE

 
THANK YOU!

For Purchasing the new
COBRA® FV-CV1 Cabin View Camera 

THIS DEVICE COMPLIES WITH PART 15 OF THE FCC RULES. OPERATION IS SUBJECT TO THE FOLLOWING TWO CONDITIONS: (1) THIS 
DEVICE MAY NOT CAUSE HARMFUL INTERFERENCE, AND (2) THIS DEVICE MUST ACCEPT ANY INTERFERENCE RECEIVED INCLUDING  
INTERFERENCE THAT MAY CAUSE UNDESIRED OPERATION.

FCC NOTE: Modifications not expressly approved by the manufacturer could void the user's FCC granted authority to operate the 
equipment.

Cobra® and the snake design are registered trademarks of Cobra Electronics Corporation, USA.  Cobra Electronics Corporation™ is a 
trademark of Cobra Electronics Corporation, USA. Other trademarks and trade names are those of their respective owners.

©2020 Cobra Electronics Corporation

Compatible with Cobra SC 200, SC 200D, SC 400, and SC 400D Dash Cams



Connect Cabin Camera to the
Unit's Video Input Port

Camera Lens Video Input Plug

Infrared LED



 
MERCI!

Pour l'achat du nouveau
Caméra de vision cabine COBRA® FV-CV1

CET APPAREIL EST CONFORME À LA PARTIE 15 DES RÈGLES FCC. LE FONCTIONNEMENT EST SOUMIS AUX DEUX CONDITIONS 
SUIVANTES: (1) CET APPAREIL NE PEUT PAS CAUSER D'INTERFÉRENCES DANGEREUSES, ET (2) CET APPAREIL DOIT ACCEPTER TOUTE 
INTERFÉRENCE REÇUE, Y COMPRIS LES INTERFÉRENCES QUI PEUVENT CAUSER UN FONCTIONNEMENT INDÉSIRABLE.

REMARQUE FCC: Les modifications non expressément approuvées par le fabricant peuvent annuler l'autorisation accordée par la FCC à 
l'utilisateur de faire fonctionner l'équipement.

Cobra® et le dessin du serpent sont des marques déposées de Cobra Electronics Corporation, USA. Cobra Electronics Corporation ™ 
est une marque commerciale de Cobra Electronics Corporation, USA. Les autres marques et noms commerciaux appartiennent à leurs 
propriétaires respectifs.

©2020 Cobra Electronics Corporation

GUIDE DE DÉMARRAGE RAPIDE

Compatible avec les caméras de bord 
Cobra SC 200, SC 200D, SC 400 et SC 400D



Connectez la caméra de la cabine au
Port d'entrée vidéo de l'unité

Objectif de la caméra Fiche d'entrée vidéo

LED infrarouge


